
    عضو شورای عالی مجمع تقریب: شناخت دشمن از وظایف تک تک مسلمانان است

  

ماموستا فایق رستمی عضو شورای عالی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی در مصاحبه با خبرگزاری

تقریب؛ اظهار داشت: شهادت یکی از روحانیون مبارز در حرم مطهر معنویت، معرفت و عرفان حضرت امام

رضا (ع) به دست جنایتکار خبیث تکفیری که ریشه در صهیونیسم دارد را  تسلیت عرض می نماییم.

 

ماموستا رستمی خاطر نشان کرد: واقعاً آن جنایت کثیف دل همه جامعه اهل سنت بخصوص روحانیون را به

درد آورد؛ لذا چنین جنایتی در وجدان همه بشیریت و مکتب اسلام محکوم است و ما نیز آن را به شدت

محکوم می نمایم.

 

عضو شورای عالی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی بیان داشت: ترور هدف دشمنان است که با این نوع

جنایات ایجاد تفرقه در بین امت اسلام کنند.

 

وی در ادامه با بیان اینکه شناخت دشمن، اهداف و برنامه های آنها از وظایف تک تک مسلمانان است؛

تاکید کرد: اهداف فتنه انگیزی دشمن، هشداری برای تمام دنیای اسلام است، تا به خود بیایند و با



بصیرت، مکر و حیله دشمنان را بشناسند چرا که هیچ گاه آنها امنیت، آسایش و آرامش مسلمانان را نمی

خواهند و همواره در پی سلب این نعمات از ممالک اسلامی هستند؛ لذا به جد این جنایت هولناک را محکوم

می نماییم.

 

امام جمعه سنندج بیان کرد: متاسفانه این گونه جنایات برای همه مسلمانان و مذاهب رخ می دهد و می

طلبد جهان اسلام بابصیرت، وحدت خود را بیش از پیش حفظ کند.

 

ماموستا رستمی تاکید کرد: جهان اسلام مصداق آیه شریفه «وَاعْتَصِمُوا بِحَبْلِ اللَّهِ جَمِيعًا

وََلا تَفَرَّقُوا  .... و همگی به رشته (دین) خدا چنگ زده و به راههای متفرّق نروید،...(آل عمران

/ 103)» است که سرلوحه همه مبانی اتحادها است؛ این دعوت وحدت را از طرف خدای متعال که صریحاً به

همدلی دعوت می نماید را جدی بگیریم؛ لذا این آیه اتحاد همه بشریت و  بخصوص جهان اسلام را در بر می

گیرد.

 

عضو شورای عالی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی افزود: اختلاف و تفرقه دردی است که درمان ندارد و

خداوند خود نیز از تفرقه بیزار است و همه بشریت را از آن برحذر می دارد «وَأَطِيعُوا اللَّهَ

وَرَسُولَهُ وََلا تَنَازَعُوا فَتَفْشَلُوا وَتَذْهَبَ رِيحُكُمْ ۖ وَاصْبِرُوا ۚ إِنَّ اللَّهَ

مَعَ الصَّابِرِينَ  و همه پیرو فرمان خدا و رسول باشید و هرگز راه اختلاف و تنازع نپویید که در

اثر تفرقه ترسناک و ضعیف شده و قدرت و عظمت شما نابود خواهد شد، بلکه همه باید یکدل، پایدار و

صبور باشید، که خدا همیشه با صابران است. (انفال /46)».

 

ماموستا رستمی با استناد به روایتی از نبی مکر اسلام (ص) گفت: پیامبر (ص) می فرماید: مسئله مسلمان

برای مسلمان دیگر از لحاظ عطوفت و مهربانی مثال یک تن است که اگر یک نقطه از بدن به درد آید دگر

عضوها هم آن را احساس می کنند؛ لذا اگر در هر گوشه از کره خاکی یک مسلمان ضربه بخورد و مورد ظلم

واقع شود انگار پیکر اسلام ضربه خورده است.

 

عضو شورای عالی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی در پایان اظهار داشت: اسلام از ریختن خون انسانهای

بی گناه متنفر و برای همه بشریت احترام قائل است؛ امیدواریم روزی باشد که جهان اسلام به یک امت

واحده تبدیل شود و روزی عاری از ریختن بی گناه باشد؛ انشاءاالله.
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